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To: 5.1.2 NEEL @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e HEELS @minvws.nl]
From: 5.12e )
Sent: Wed 9/16/2020 9:05:41 AM

Subject: RE: Brief brede aanpak

Received: Wed 9/16/2020 9:05:42 AM

prima dank!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXECBEET0 minvws o>
Datum: woensdag 16 sep. 2020 10:53 AM

<}

“=[EETGaan we doen!

Was overigens niet de bedoeling jullie te passeren.

Nav debat was aandachtspunt dat de groep waarmaar gekeken wordt niet te smal wordt geformuleerd en dus alleen naar

verpleegkundigen wordt gekeken. Deze groepen werden specifiek genoemd.

Morgen is MT Arbeidsmarkt waar normaliter ok bij is en zal ik brief en verdere proces toelichten.

Groet JES)

van:INEEXENEEE© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 15 september 2020 22:11

Onderwerp: FW: Brief brede aanpak

.

Wel jammer dat niet even met ons wordt

oie
zie wel huishoudelijke hulp en helpenden nl expliciet in brief staan. Dat zijn

wmo medewerkers. Kortom, kunnen jullie aanhaken en mee laten denken met opdrachtformulering commissie?

Dank

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 10:55

Aan; @minvws.n>;EXECBEENe minvws n>
cc: . A. @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Brief brede aanpak

Ben n.a.v. de terugkoppeling uit de care en jeugdstaf direct achter die arbeidsmarktbrief aangegaan. Zie bijgaand. De brief gaat
uit na de troonrede vanmiddag. Ik heb de inhoud van deze brief niet eerder gezien. Is ook niet eerder met ons team afgestemd.
Heb de inhoud snel doorgenomen. De belangrijkste punten staan in het begin van de brief genoemd:
« De bonus van 500 euro voor zorgmedewerkers in 2021 was al eerder uitgelekt. Dus die is niet echt verrassend.

¢ Ik was nog niet bekend met het voornemen om structureel extra middelen beschikbaar te stellen (oplopend tot 130 miljoen
euro per jaar vanaf 2023) voor het verminderen van de werkdruk, meer loopbaanperspectief voor medewerkers, verbetering
van contracten (betere roostering, grotere contractomvang) en meer regie en zeggenschap. Volgens mij een prima inzet

voor ons. Wij hebben vanuit de cao VVT bezien denk ik ook baat bij betere afspraken over bovenstaande onderwerpen. Wel

belangrijk dat de rekening van die extra cao-afspraken niet beland bij gemeenten in de vorm van hogere tarieven.

* Verder wordt er aangegeven dat we vasthouden aan de OVA-systematiek. Dat is volgens mij goed.
e Tot slot wordt bekend gemaakt dat het kabinet een onafhankelijke commissie in gaat richten die de mogelijke knelpunten en

kansen - ook in de arbeidsvoorwaarden - analyseert en verschillende scenario’s uitwerkt voor een volgende
kabinetsformatie. De focus ligt op de volgende beroepen: huishoudelijkehulp, helpenden, verzorgenden en
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verpleegkundigen.
Ik weet niet precies welke gedachten men bij deze commissie heeft, maar voor ons is dit een heel relevant punt omdat de

huishoudelijke hulp ook expliciet als onderwerp wordt benoemd. Vanuit dat perspectief volgens mij belangrijk dat wij goed
meekijken bij de opdrachtformulering voor- en de samenstelling van die commissie.

Ik ga MEVA aanspreken op de gang van zaken rond deze brief. Niet de bedoeling dat dit soort brieven volledig buiten ons om

gaan. Of hebben jullie wel meegelezen op eerdere versies van deze brief?

Met vriendelijke groet,

Directie Maatschappelijke Ondersteuning (DMO)
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Tetefoon: IKE | INK vn

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 10:24

Aan: 2e ) JEEN eo minvwsni>
Onderwerp: FW: Brief brede aanpak

Hoi EES

Hierbij. De brief gaat vandaag uit na de troonrede.

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 08:28

Aan: _Groep MEVA-MT medewerkers JEBEM ee minvws.nl>

Onderwerp: Brief brede aanpak

Goedemorgen,

Bijgaande de brief brede aanpak, zoals nu ter ondertekening bij BWPs ligt.


